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OBČINE BRDA    
 
ZADEVA: DODATNI ODGOVOR NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 9. REDNE SEJE TER ODGOVORI NA  

  POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 10. REDNE SEJE 
 
DODATNI ODGOVOR NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 9. REDNE SEJE 
 
Silvan Peršolja 
Glede drugega vprašanja ni bilo mišljeno kako sodelujejo glasbene šole med sabo, ampak kako se spodbuja 
sodelovanje z italijanskim delom glasbene šole na Plešivem. 
 
Lilijana Kastelic – občinska svetnica in predsednica Komisije za čezmejno sodelovanje 
 
Glede na svetniško vprašanje na 9. redni seji OS Občine Brda o sodelovanju OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, sem 
dne 4. 3. 2020, kot predsednica Komisije za čezmejno sodelovanje, opravila razgovor pri ravnatelju šole in 
pridobila pisni odgovor, ki ga prilagam, poleg tega pa dodajam še izsledke najinega razgovora glede sodelovanja 
šole s šolami v zamejstvu.  
 
»Še dodatni izsledki pogovora: 
Ravnatelj med drugim še pove, da imajo italijanske šole imajo zapleten protokol, kar se tiče obiska na OŠ Alojza 
Gradnika Dobrovo ( čez mejo ). V kolikor je potrebno hitro odreagirati se to pri njih ne da. Težave imajo s 
prevozi, saj morajo imeti dovoljenje z Rima. V kolikor skupna srečanja zaradi bilo katerih okoliščin ( npr: slabo 
vreme,.. ) odpadejo, se ne morejo dogovoriti za drugi datum. Sodelujejo tudi z »višjo gimnazijo« iz Gorice in sicer 
z učenci 7. razreda. Glede na to, da se otroci menjajo, se nekih velikih prijateljstev ne ustvari. Učitelji pa redno 
sodelujejo. Z Italijanskimi šolami je veliko usklajevanja, velikokrat se je zgodilo, da je OŠ Alojza Gradnika  
Dobrovo plačala prevoz italijanskih otrok iz Plešivega na Dobrovo. Zgodi se tudi, da učitelji sprožijo postopke 
sodelovanja, vendar odzivov ni. S šolami iz sosednje Avstrije sodelovanja ni.« 
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ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 10. REDNE SEJE   
 
Aleš Simčič 
Glede na aktualno dogajanje predlaga, da se označi pot do vasi Slapnik.   
 
Uroš Bensa – oddelek za okolje in prostor 
Kažipota za Slapnik na cesti Nozno Vrhovlje ni. Makadamska  pot v Slapnik je v slabšem stanju, prav tako v vasi 
ni urejenega obračališča, zato se poraja vprašanje smiselnosti označevanja vasi in posledično povečanja števila 
vozil v sami vasi.  
 
Boris Šfiligoj 
1. Cesta Ceglo – Medana, parc. št. 1434/1 k. o. Medana, izhod na cesto iz parcele št. 545 k. o. Medana. To 

se nahaja na ovinku, kjer se je podrl tudi zid in izhod na cesto je zelo nevaren. Z vozilom je potrebno 
zaviti celo na levo stran.     

2. Spominski park Gonjače – cesta št. 215/1 k .o. Šmartno. Gre za 1000 m ceste, ki pa je zaprta. Cesta je 
občinska, del ceste pri »Poldetu« pa je zasebno zemljišče. Pristojne službe prosi za ogled, saj meni, da bi 
se z ureditvijo ceste lahko park zaokrožilo v neko celoto.  

3. V Kozani pred cerkvijo je lep prostor, ki je v lasti občine. Ta prostor je veliko lepši kot tisti, kjer se 
organizira prireditev »Praznovanje sv. Roka«. To bi lahko bilo vaško jedro v Kozani.  

4. V Kojskem pod sv. Križem se nahaja hrastov drevored. Predlaga, da se na Zavod za varstvo kulturne 
dediščine poda pobudo za zaščito teh hrastov, ki pa se nahajajo na privatnem zemljišču.  

5. Parkirni prostor pri občini parc. št. 2359/1 k. o. Biljana v izmeri 205 m2 – predlaga, da se ga počisti in 
uredi ter tako zagotovi parkirne prostore za občinska službena vozila.  

6. Pri Kleti Brda sta postavljena dva spomenika. Predlaga, da se postavi drog za dvigovanje zastave.  
7. Predlaga, da se umesti javno tehnico v sklopu izgradnje obrtne cone Agraria.  
8. Predlaga, da se dolgoročno planira ureditev in asfaltacija ceste čez Senik.  
 
 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Zadevo smo si ogledali na terenu, gre za obstoječ cestni priključek na lokalni cesti takoj za ovinkom, in sicer 
na notranji strani krivine, kar seveda po veljavnem pravilniku ni dopustno. Na lokalni cesti je bila pred leti 
izvedena razširitev vozišča v ovinku in pred priključkom iz smeri Vipolž postavljen prometni znak – tabla za 
označitev ovir v cestnem prometu, ki opozarja na oviro. Širina vozišča lokalne ceste pri omenjenem 
priključku znaša cca 5.5 m, kar ni tako zelo ozko. Vsekakor je največji problem sama lokacija oz. izvedba 
obstoječega priključka na notranji strani nepreglednega ovinka. Preglednost priključka je nekako 
zagotovljena  z ogledali. Problematični so tudi elementi priključka, kot npr. vzdolžni nagib priključka (max 
4%) ter prečni nagib, ki bi moral biti enak vzdolžnemu nagibu roba glavne prometne smeri. Skratka 
obstoječi priključek ni možno v celoti uskladiti z  veljavnim pravilnikom, ker ga je potrebno prestaviti izven 
notranje strani krivine. Če bo uporabnik izvajal rekonstrukcijo objekta bo moral pri postopku pridobitve 
gradbenega dovoljenja in izvedbi zagotoviti skladnost priključka z veljavnimi predpisi.  

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Omenjena cesta je resda v občinski lasti, vendar je bila povezava s spomenikom v bližini sedanjega viadukta 
prekinjena zaradi izgradnje oziroma rekonstrukcije regionalne ceste. Za ponovno vzpostavitev povezave bi 
bilo potrebno pridobiti del zemljišča, kar pa ni tako enostavno, ker so lastniki temu nasprotovali. O 
predlogu ureditve ceste smo se pogovorili z županom, ki pa meni, da je potrebno zadevo reševati 
kompleksno z ureditvijo celotne poti od priključka na regionalno cesto do razglednega stolpa. Zaenkrat to 
ni prioriteta glede na razpoložljiva sredstva, ker je potrebno najprej urediti parkirišče v Šmartnem. 
 

3. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
O podanem predlogu smo seznanili odbor VS Kozana in jih zaprosili za mnenje, saj je organizacija 
praznovanja Sv. Roka v njihovi pristojnosti. Po prejemu odgovora vas bomo o tem obvestili. Občina Brda je 
na tem prostoru predvidela površine za mirujoči promet. Pred več leti je odkupila staro hišo in jo odstranila 
ter uredila ogradni zid. Potrebna je še finalizacija določenih površin. 
 

4. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
O vaši pobudi so bili obveščeni tako Zavod RS za varstvo narave kot Zavod RS za varstvo kulturne dediščine. 
Ko bomo prejeli odgovor, vas bomo o tem obvestili. 
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5. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Na terenu smo si ogledali zadevo in ugotovili, da je zaradi zagotovitve dostopa do prostorov v pritličju 
objekta in zagotavljanja prostora za obračanje vozil, zaradi ožine ob vogalu pekarne oziroma težavnosti 
vzvratne vožnje, možna ureditev le enega parkirnega mesta, in sicer pod parc. št. 2359/2 k. o. Biljana. Čim 
imamo več vozil, se zgodi zaparkiranje ali otežavljen dostop.  
 

6. Anita Manfreda – direktorica OU 
Parcela št. 1967/3 k. o. Biljana na kateri sta spomenika, je v lasti Vinske Kleti Brda. S Kletjo Brda se bomo 
pogovorili glede možnosti postavitve droga za zastave ob spomenikih. V kolikor do dogovora pride, bo 
potrebno za to zagotoviti sredstva v proračunu. 
 

7. Anita Manfreda – direktorica OU 
Javna tehtnica ne spada med komunalno infrastrukturo, zato je ne moremo umestiti v naš projekt. V 
Sloveniji so takšne tehtnice večinoma v sklopu poslovnih ali proizvodnih objektov, ki pa niso namenjene 
javni uporabi. 

 
8. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Dolgoročno lahko planiramo asfaltacijo ceste Senik – Korada, vendar bo potrebno zagotoviti cca 500.000 € 
ali celo več, kar pa ni tako enostavno.  

 
Dušan Bevčar 
1. Praznjenje greznic – kako se to izvaja, ali obstaja plan praznjenja ali je to na klic? Ali je res potrebno 

občanom plačati 18 Eur za praznjenje.  
2. Optično omrežje – slišati je, da zaradi razpršenosti naselij Šmartno ne bi bilo zanimivo za ponudnike in je 

izvzeto in prvega plana. Ali je to res?  
 

1. Anita Manfreda – direktorica OU 
Skladno z veljavnim odlokom, pripada vsake tri leta vsakemu gospodinjstvu praznjenje greznic. Obstajajo 
določene evidence in plan dela, po katerih izvajajo praznjenje greznic. V kolikor pa je izpraznitev greznice 
nujna, se na to odzovejo takoj. Na vprašanje, zakaj morajo občani plačati 18 Eur pa se je preverilo na VIK-u 
in nam je bilo pojasnjeno, da se stroškov praznjenja greznic ne zaračunava. 
 

2. Anita Manfreda – direktorica OU 
Predsednik VS Šmartno je bil v kontaktu z izvajalci RUNE. Pri pregledu seznama je nekdo že izrazil nek 
komercialni interes za izvajanje tega znotraj Šmartnega. Sedaj se to raziskuje. S podatkom ne razpolaga. 
Dejstvo pa, da bi bilo Šmartno iz tega izvzeto, ne drži.  
Občina Brda je prejela na javnem razpisu bon za 15.000 Eur za ureditev Wi-fi-ja. Z izvajalcem je že bil 
opravljen razgovor, katerega smo tudi že povezali s predsednikom Vaške skupnosti Šmartno. Prvi cilj je vas 
Šmartno, s katerim bi cela vas pridobila brezplačni Wi-fi zaradi gostote turistov ipd. V primeru, da bi še kaj 
ostalo, pa bi se brezplačni Wi-fi uredilo tudi okrog Gradu Dobrovo. Dela že potekajo in meni, da bo v 
letošnjem letu to že izvedeno in bo vas Šmartno pokrita z Wi-fi-jem. 

 
Silvan Peršolja 
1. Ponovno opozori na drevesa na Zalem Bregu, katerih veje segajo v obcestno telo in povzročajo težave 

predvsem tovornjakom in avtobusom. Pri vožnji se morajo umikati na levo stran cestišča, kar je zelo 
nevarno.       
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2. Po Brdih se je že kar veliko počistilo stare avtomobilske karoserije, vendar se je nabralo tudi že nekaj 

novega. Kaj se sploh lahko naredi, na kakšen način naj se o tem obvesti oz. prikaže občanom.   
 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

O zadevi smo ponovno obvestili izvajalca javne službe vzdrževanja regionalne ceste in ga pozvali na 
ustrezno ukrepanje. Izvajalec naj bi zadevo že uredil. 

 
2. Anita Manfreda – direktorica OU 

V pripravi je osnutek odloka o ravnanju z zapuščenimi vozili, ki ga je potrebno čim prej sprejeti. Na podlagi 

tega odloka bo inšpekcija lahko tudi ukrepala.  

Goran Simčič 
Zanima ga avtobusni prevoz otrok v srednjo šolo. Zakaj pride avtobus v Novo Gorico skoraj eno uro preden 
srednješolci začnejo s poukom. Starši se namreč pritožujejo, da otroci zapravljajo čas po Novi Gorici in prav 
tako imajo avtobusni prevoz na razpolago eno uro kasneje po končanem pouku. Gre za redno linijo.  
 
Anita Manfreda – Direktorica OU  
Za odgovor smo zaprosili NOMAGO in na vprašanje dobili sledeči odgovor: 
»Pred nekaj leti je dijaški avtobus imel prihod v Novo Gorico ob 7:22 uri. S spremembo pričetka pouka na OŠ 
Dobrovo iz 8:15 na 08:00 uro, pa je bilo potrebno ta avtobus prilagoditi (15 minut prej), da bo nato pravočasno 
pripeljal učence v OŠ Dobrovo. Avtobus namreč najprej opravi prevoz dijakov v Novo Gorico in se nato vrne 
nazaj v Goriška Brda. Odločitev o spremembi je bila dogovorjena tudi z lokalno skupnostjo. Sedaj ima avtobus 
prihod ob 7:07 uri, kar pomeni, da so dijaki v Novi Gorici 38 minut prej, kot prične pouk. Šolski center pričenja 
pouk ob 7:45 uri.  
Povratek dveh avtobusov iz Nove Gorice je ob 14:40 uri, ker prej ni mogoče, ker isti avtobusi opravljajo prevoze 
oz. odvoze učencev iz OŠ Dobrovo domov ob  13:45 uri. Pred enim letom smo vzpostavili še dodaten avtobus ob 
13:00 uri iz Nove Gorice za Goriška Brda, da smo omogočili tistim dijakom, ki končajo pouk do 12:50 ure, da 
gredo takoj domov in da ne čakajo do 14:40 ure. Tega avtobusa žal ne moremo dati ob 13:40 uri iz Nove Gorice, 
ker kot smo že omenili ima odvoze učencev iz OŠ Dobrovo ob 13:45 uri. 
Avtobusi izvajajo več vrst prevozov in sicer na način, da so maksimalno izkoriščeni. V nasprotnem primeru, bi 
bilo potrebnih več avtobusov, kar bi imelo za posledico višje stroške, tako pri rednih linijah, ki se izvajajo v okviru 
GJS ali pa pri prevozu učencev, katere financira lokalna skupnost. 
Spremembe so možne le v primeru, da se prilagodi pričetek in konec pouka na osnovni šoli Dobrovo.« 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                 Franc Mužič 


